Course Outline for Systematic Theology III
Prof. Christopher Chui, PhD Email: ckchui1@gmail.com
Course Title: Systematic Theology III.
Course Content: All course content is judged by Martin Luther’s “Sola Scriptura.” This course will prepare students how to study many aspects of Systematic Theology on the Church, sin, Salvation, angels, the Bible, prophecy and win against the Devil. A different topic will be given for each week for in depth study and research. Students will be required to do their own study and research. Assignments will be given every week and due in the following week. A 2-page summary report will be due in the following week. This is a correspondence course.
Course Objectives: At the end of the course, students will have deep understanding of many aspects of Systematic Theology on the Church, sin, Salvation, angels, the Bible, prophecy, and will be able to resist the Devil in many ways. Emphasis will be placed on the application to daily lives.
Criteria to Pass: The student must turn in all assignments and must turn in one summary and reflections paper in lieu of final exam. The assignment can either be handwritten or typed. You may use either email or international mail. 
Pre-Requisite: The student must have a desire to study the Bible and a desire to study lecture notes in depth. The course will be conducted by correspondence only. Lecture notes can be download using a password obtainable from the office.
Textbook(s):  The English and Chinese Bibles in various versions. Other reference books are available in the library. The Internet is also very useful for research. Use Google to find what you need.
Week 1: The doctrine of the Church I (34-page lecture notes).
Week 2: The doctrine of Church II (32-page lecture notes). 2-page summary report is due.
Week 3: The doctrine of sin (26-page lecture notes). 2-page summary report is due.
Week 4:  The doctrine of Salvation I. (56-page lecture notes). 2-page summary report is due.
Week 5: The doctrine of Salvation II. (36-page lecture notes). 2-page summary report is due.
Week 6:  The doctrine of angels. (46-page lecture notes). 2-page summary report is due.
Week 7:  The doctrine of the Bible I. (37-page lecture notes). 2-page summary report is due.
Week 8: The doctrine of the Bible II. (32-page lecture notes). Summary report is due.
Week 9: The doctrine of prophecy I. (52-page lecture notes). 2-page summary report is due.
Week 10: The doctrine of prophecy II. (51-page lecture notes). 2-page summary report is due.
No final examination will be required. Turn in all 2-page summary reports and one term paper will constitute the grade of this course. Each 2-page summary report will worth 200 points. All assignment reports must be written in either English or Chinese.  The term summary reflection paper will provide what you have learned in the course. It will be at least 4 pages in length. It is worth 400 points. The complete score will be 2200 points. 
系统神学III课程纲要
崔教授 ckchui1@gmail.com

课程名称：系统神学 III。

课程内容：所有课程内容均由马丁·路德的“Sola Scriptura”( 唯独圣经)评估。本课程为学生准备如何学习关于教会的神学，罪恶，拯救，天使，圣经，和预言的系统神学的许多方面，并取胜魔鬼邪教。每周有不同的主题进行深入学习和研究。学生要求自己学习和研究。每周给予作业，并在下一个星期到期。一份2页的总结报告在下一周到期。这是一个函授课程。您可以使用电子邮件或国际邮件。

课程目标：在课程结束时，学生将学习关于教会的神学，罪恶，拯救，天使，圣经，和预言的系统神学的许多方面的深入了解，并且能够抵制魔鬼邪教。重点将放在日常生活的应用上。
成绩标准：学生必须交出所有作业和交出一篇总结反思文章代替期末考试。作业可以用手写或打字。

先决条件：学生必须愿意学习圣经，及愿意做深入学习讲义。可以使用从办公室获得的密码下载讲义。
第一周：教会的神学 I （34页讲义）。
第二周：教会的神学 II （32页讲义）。2页总结报告到期。
第三周：罪恶的神学（26页讲义）。2页总结报告到期。
第四周：拯救的神学 I（56页讲义）。2页总结报告到期。
第五周：拯救的神学 II（36页讲义）。2页总结报告到期。
第六周：天使的神学（46页讲义）。2页总结报告到期。
第七周：圣经的神学 I（37页讲义）。2页总结报告到期。
第八周：圣经的神学 II（32页讲义）。2页总结报告到期。
第九周：预言的神学 I（52页讲义）。2页总结报告到期。
第十周：预言的神学 II（51页讲义）。2页总结报告到期。
不需要末期的考试。交出所有作业，和一篇总结反思文章代替末期考试来构成本课程的成绩。每周2页总结报告值得200分。所有作业报告必须用英文或中文书写。末期一篇总结反思文章将提供您在课程中学到的内容。长度至少为4页。价值400分。完成得分将为2200分。
[image: image1.wmf]




_1575109201.unknown

